
PROTOKÓŁ Nr  73/2014

z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty

z dnia 21 maja  2014 r.

W posiedzeniu udział wzięli:

a/ czterech członków Komisji Kultury i Oświaty  -nieobecna – Elżbieta Fryckowska

Porządek obrad:

1. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy.

2. Sprawy bieżące.

Posiedzenie  Komisji  otworzyła  Zastępca  przewodniczącej  Komisji.  Zapoznała
radnych  z porządkiem  obrad,  który  został  jednogłośnie  przyjęty.  Jednogłośnie  przyjęto
protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad 1

      Na posiedzeniu analizowano poszczególne projekty uchwał wg zaproponowanego przez
przewodniczącą  posiedzenia porządku:

1. Pan Sebastian Konopka przedstawił projekty uchwał w sprawie:

a) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Dębnicy Kaszubskiej;

b) upoważnienia  do  złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  oraz  przyjęcie  do  realizacji
przedsięwzięcia pn. „modernizacja oczyszczalni ścieków w Dębnicy Kaszubskiej wraz
z modernizacją sieci wodociągowo-kanalizacyjnej- dokumentacja”. 

Oba projekty uchwał Komisja przyjęła pozytywnie.

2.  Pani  dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  Anna  Pietrzak,  przedstawiła  Komisji  projekt
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego GOK w Dębnicy Kaszubskiej
za 2013r.

Komisja nie wnosi uwag do projektu uchwały jednak, zwraca uwagę na zwiększenie dotacji
podmiotowej na rok obecny w związku z dodatkowymi zadaniami przydzielonymi GOK, np.
utrzymanie nowych obiektów na działalność kulturalną.

3. Pani Sekretarz Gminy Iwona Wójcik przedstawiła projekty uchwał w sprawie:

a) rozwiązania Zespołu Szkół przy ul. Jana III Sobieskiego w Dębnicy Kaszubskiej;

b) zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady Powiatu
Słupskiego

c) zawarcia porozumienia między Gminą Dębnica Kaszubska a Miastem Słupsk w sprawie
powierzenia zadań z zakresu edukacji publicznej.
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Komisja pozytywnie przyjęła projekty dwóch uchwał, jednak wnosi uwagi co do łączenia gmin
w celu utworzenia okręgu wyborczego, dlatego opinia Komisji jest negatywna.

4.Pani Monika Żendarska zapoznała Komisję z Planem nabycia i zbywania nieruchomości
na terenie Gminy.

Komisja akceptuje Plan nie wnosząc uwag.

5. Pan Skarbnik Gminy Marek Malinowski przedstawił projekt uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie gminy na 2014r.;

b) zmiany WPF gminy;

c) udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu.

Komisja projekty uchwal przyjęła pozytywnie.

     Pozostałe materiały na sesję zostały omówione na posiedzeniu wspólnym komisji dnia
14.05.2014r. 

Ad.2.

    Komisja  zwróciła  szczególną  uwagę  m.in.  na  sytuację  w  Gimnazjum  
w Dębnicy Kaszubskiej, tj. na „dziwne” ruchy kadrowe. Komisja nie wyraziła opinii w sprawie
projektów  arkuszy  organizacyjnych  szkół,  które,  tak  jak  
w przypadku Gimnazjum są wciąż analizowane przez Organ Prowadzący.

   

                                                                                                                                            Zastępca Przewodniczącej

Na tym posiedzenie zakończono.                                                                                 Komisji Kultury i Oświaty

Protokołowała: Izabella Tabaka                                                                                              Izabella Tabaka
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